
Protokoll Rrk-möte   
 
Tid:  8 mars 2023 kl. 17.30 – 20.00 
 
Plats:  Digitalt möte via Teams 
 
Kallade:  Sara Elg, Lennart Hermansson, (Rune Hixén), Thomas Liebig, Lars Viktorsson, (Ingemar 

Åhlund), Matti Åhlund, Per Saarinen och Tomas Torstenson (Frånvarande ledamöter inom 
parentes). 

 
- -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  - - - - 
 
Mötets öppnande 
Mötet förklarades öppnat. 
 
Val av mötesordförande och protokolljusterare 
Per Saarinen valdes till ordförande för mötet. 
 
Val av protokolljusterare 
Till protokolljusterare valdes Lennart Hermansson och Lars Viktorsson. 
 
Tillkommande punkter 
Till dagordningen lades följande punkter:  

- Årets fågel och verksamhetsberättelse. 
 
Föregående mötesprotokoll 
Ingen genomgång av föregående protokoll. 
 
Raritetsrapporter och observationer 
Allmänna diskussioner om rapportering och observationer 
Per har skickat ut påminnelser till rapportörer där dokumentation saknas för fynd under 2022.  
 
Bedömning av antalet fjällgäss togs upp inför sammanställningen 2022 som bedöms till tre individer.  
 
Gällande svartnäbbad islom har valideringsreglarna nyligen ändrats utifrån NRK:s riktlinjer, det saknas 
fortsatt dokumentation för en mängd fynd. Synd om dessa måste underkännas, NRK rådfrågas hur vi ska 
hantera.  
 
Fynd av silkeshäger togs upp där Per varit i kontakt med rapportör som efterfrågat hjälp med rapportering, 
detta fynd bedöms gälla samma individ som tidigare setts i området och slås ihop.  
 
Två fynd finns av sena göktytor, beslut att ändra höstdatum till 1 oktober och fynden godkänns. 
 
Underkänt fynd av Rk togs upp där vi har fått fråga om varför den underkändes. Vi tar frågan vidare till Rk. 
 
Diskussion av inkomna, ej färdigbedömda raritetsrapporter 
Raritetsrapporter som har godkänts utan att de har tagits upp för diskussion under möte tas inte upp i detta 
protokoll. 
 
Diskussioner fördes kring åtta fynd där två godkändes, två underkädes, ett är pågående och tre fynd som 
skickas till och bedöms av Rk. 
 
Valideringar, ta upp frågetecken från respektive område 
Art för art gicks igenom där oklarheter finns och gäller arter som ska publiceras i Fågelåret. 
 
Rapporter på kommunnivå 
Finns ett antal fynd rapporterade på kommunnivå. Om på kommunnivå lämnas tills vidare ovaliderade men 
godkänns på ortnivå. Vi ska dock alltid uppmana till så noggrann rapportering som möjligt men att då dölja 
känsliga uppgifter. 
 
Äldre rapporter 
Diskussion hur äldre fynd ska hanteras. Flera kan nog godkännas direkt men sådana som sticker ut behöver 



hanteras på annat vis. 
 
Rapportmall 
Fenologi 
Arbete med justering av valideringsregler kopplat till vårfynd ska påbörjas inom kort. För höstdatum finns 
förslag på ett möte med Rrk Göteborg och Västergötland för diskussion. Inget möte bestämt idagsläget. 
 
Artportalen 
Inga aktuella/inkomna punkter inför mötet. 
 
Arbetsordning 
Inga aktuella/inkomna punkter inför mötet. 
 
Hemsidan 
Inga aktuella/inkomna punkter inför mötet. 
 
Nrk och Rk 
Uppdatering och genomgång av vad som saknas inför Fågelåret. Texterna är i princip klara, vi har uppskov 
till 15:e mars. 
 
Övriga frågor 
Inför BohOF:s årsmöte, årets fågel och verksamhetsberättelse 
Till årets fågel föreslås tundrasnäppa, blåkråka vid Hafsten och större lira. Till nästa år finns tankar om att ha 
två årets fågel, en raritet och ett fynd som kan röra häckningsfynd, fenologi eller liknande. 
 
Verksamhetsberättelse tas fram enligt tidigare struktur. 
 
Valideringsstrategi 
Diskussioner om hur mycket vi ska validera, frågan bordlades. 
 
 
Nästa möte 
Nytt datum bestäms senare via mail. 
 
 
Sara Elg, Svenshögen 2023-11-22 


